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                                                 Verksamhetsberättelse år 2012 

 

Styrelsen har bestått av: Ordförande Per Nilsson, vice ordförande Birgitta Johansson, kassör 

Lennart Svensson, sekreterare Jenny Lindh, och ledamot Thomas Lindholm. Suppleanter 

Bengt-Erik Jacobsson och Anders Rådenstein. 

Byarådet har haft 9 st. ordinarie styrelsemöten och utöver årsmötet ett extra medlemsmöte  

12-03-05 för fastställande av stadgeändringar. 

 

Under året har vi tilläggsisolerat vindsutrymmet i Smörjhallen. 

 

Deltagit i ett Leaderprojekt Ny på landet tillsammans för föreningen Etnisk Mångfald från 

Norrköping arrangerat aktiviteter vid Hävla Hammarsmedja, Hävla Kvarn och Rejmyre 

Glasbruk, samt vid ett annat tillfälle träffats vid Rejmyre Församligshem där vi bl.a. bjöd en 

buffèt med typiska svenska rätter.   

 

Tillsammans med Finspångs Kommun inventerat förfallna byggnader i Rejmyre för att försöka 

förbättra situationen. Från Samhällsbyggnadsavdelningen i Finspångs Kommun deltog chefen 

Jan-Erik Heintze och bygg.ing.Therese Grundström. Arbetet fortsätter 2013. 

 

En arbetsgrupp bestående av Thomas Lindholm och adjungerade ledamöter Bert Kindåker och 

Jerry Johansson har genomfört en bredbandsenkät för att kartlägga intresse för en utbyggnad av 

bredbandsnät i samhället. Finet tillsammans med Finspångs Kommun arbetar för närvarande 

med en förprojektering. Förhoppningsvis kan den redovisas på årsmötet. 

 

Sammanställt en skrivelse om statusen på väg 1173 som sändes till Trafikverket, Finspångs 

Kommun, Östsam samt Hela Sverige skall leva i Östergötland. 

 

Med kort varsel fick Byarådet ta över ansvaret för valborgsmässofirandet 2012. Nu har vi bildat 

en kommitte tillsammans med RIF och Folkets Hus för år 2013.  

 

Under hösten har Bengt-Erik Jacobsson och Anders Rådenstein mfl träffats en dag varannan 

vecka och diskuterat verksamhet i mackbyggnaden.    

 

På vår hemsida www.rejmyrebyarad.se finns utförligare information om vårt arbete under året. 

 

Under året har tyvärr Ulf Gefvert avlidit och vi kommer att sakna hans arbetsinsats och 

engageering i våra aktiviteter. 

Styrelsen 

Per Nilsson,  Birgitta Johansson, Lennart Svensson, Thomas Lindholm, Tf sekr. B-E Jacobsson. 
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